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1. Godkendelse af dagsorden 
1.a Godkendelse af dagsorden 

Tilføjelse af punkt 4.b – Præcisering af tekstdele ifm. studieordningen i Ma-
steruddannelsen i Børne- og ungdomskultur.  

2. Meddelelser 
2.a Studienævnsforperson 

Sara fortæller, at der har været en del ansøgninger til stillingerne som koordine-
rende tutorer.  
 
Sara orienterer studienævnet om, at stillingen som faglig vejleder er slået op – 
og der allerede nu er mange, der har udtrykt interesse for stillingen.  
 
Sara orienterer herudover, at en af de eksterne lektorer desværre har været 
nødt til at stoppe og det har derfor været nødvendigt at finde en ny underviser til 
Dimensioner af Medieledelse.   

2.b De studerende 
Ingen meddelelser  

2.c Studienævnssekretariatet 
Hala orienterer studienævnet om, at studienævnet ved skriftlig høring god-
kendte indførslen af portfolio eksamen i Medieteori I samt Medieproduktion 
III, der samlæses med International Virksomhedskommunikation.  
 
Hala gør derudover opmærksom på, at studerende har fået invitation til at 
deltage i Studiemiljøundersøgelsen – og opfordrer de studerende til at del-
tage i denne. Hala opfordrer i denne forbindelse studenterrepræsentanterne 
til at fortælle deres medstuderende, at studienævnet gerne vil have en høj 
svarprocent på Studiemiljøundersøgelsen, så studienævnet kan gribe ind i 
relevante problemstillinger.   

2.d Andre 
Susanne orienterer studienævnet om, at arbejdet med eksamensplanlæg-
ning er i fuld gang, og at studienævnet vil få eksamensplanen til godken-
delse i april. 

3. Sager til behandling: Eksamen 
3 -  
4. Sager til behandling: Studieordning 
4.a Rettelse til BA-Seminar 

Referat 
Studienævn: Studienævn for Medievidenskab 
Dato og tidspunkt: 15. marts kl. 13:30-16:00 
Sted: Sokrates 
Deltagere: Sara Mosberg Iversen, Bo Kampmann Walther, Ida Bjørk 

Aabenhus, Charlotte Korsgaard Kramer, Henrik Møller Mad-
sen, Lia Nørby & studiesekretær Susanne Voss Jørgensen.  

Afbud fra: Thomas Enemark Lundtofte, Kristine Skaarup Didriksen, 
Anna Helene Stausholm, & studiesekretær Lea Sundsgaard 
Jensen. 

Referent: Hala Ajine Wandall 
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https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2775572/items/26336221/annotations
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2775572/items/26336223/annotations
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2775572/items/26336213/documents/63450552
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2775572/items/26336220/annotations
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2775572/items/26336214/annotations
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2775572/items/26336219/documents/63450573


 

 Side 2 

Studienævnet godkender de foreslåede ændringer i eksamensform og sideom-
fang.  

4.b Præcisering af tekst til studieordningen i master i børne- og ungdomskultur¨ 
Studienævnet drøfter udkastet til at ændre i tekstdelen i studieordningen an-
gående den tidsmæssige placering af de respektive semestre, og blev 
enige om, at fastholde den nuværende tekst.  
 

5. Sager til behandling: Kvalitetspolitik 
5.a Evalueringsrapporter Efteråret 2022 

Studienævnet diskuterer rapporterne, formålet med dem, samt indholdet af 
disse.  
 
Studienævnet godkender rapporterne, med en tilføjelse af feedback som fo-
kuspunkt i forårssemestret 2024 på bachelor- og kandidatrapporten.  

5.b Studiestart 2023 - hvad skal der være fokus på? 
Sara indleder punktet med at fortælle, at der på et møde i uddannelsesrådsmø-
det blev lagt op til fra fakultetets side at genoverveje relevansen af rusture. Ikke 
mindst fordi det anses som problematisk, hvis universitetet står som de ansvar-
lige for disse ture. Dels blev der opfordret til, at hvis der blev afholdt rusture, at 
disse alene var planlagt af de studerende. Dels blev der opfordret til, at studie-
nævnene bør overveje, om det er relevant at stoppe deres økonomiske tilskud 
til denne. 
 
Generelt diskuterer studienævnet fordele og ulemper ved at stoppe det øko-
nomiske tilskud til bussen i forbindelse med rusturen. 
 
Studienævnets medlemmer italesætter blandt andet en frustration over, at 
der (ved rusturen 2022) var så meget hemmelighedskræmmeri fra tutorerne 
angående lokationen af hytten.  
Derudover italesættes et uhensigtsmæssigt fokus på får man venner på 
rusturen, og et ønske om et større fokus på, at venskaber opstår undervejs i 
semestret. 
Herudover fortæller flere af studenterrepræsentanterne, at der var for meget 
fokus på fest og at studiestarten blev ”for vild”.  Der var en udbredt enighed 
blandt studenterrepræsentanterne, at selvom tutorerne i 2022 italesatte, at 
man ikke behøvede at drikke alkohol, oplevede de, at der var en konstant 
forventning om, at man skabte relationer med andre studerende ved at del-
tage i aften-aktiviteter.  
Derudover blev nævnt, at studiestartsprogrammet var meget intenst, samt 
at hytteturen løb af stablen meget kort tid efter, hvilket resulterede i at flere 
blev udbrændt.  
 
Herudover drøfter studienævnet vigtigheden af en rustur for det sociale 
sammenhold. Blandt andet opleves det sociale sammenhold på årgangen, 
der blev optaget i 2020 som værende vaklende, og selvom der er mange 
mulige aspekter, der påvirker dette, er studienævnet enige om, at manglen 
på en rustur spiller en betydelig rolle. Årgangen endte med selv at arran-
gere en tur, men dette skete dog for sent i deres studietid til reelt at kunne 
styrke sammenholdet.  
 
Studienævnet er enige om, at de fortsat gerne vil prioritere en økonomisk 
støtte til rustur i form af tilskud til buskørsel. 

https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2775572/items/26336211/documents/63450550
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2775572/items/26336210/documents/63450549


 

 Side 3 

 
Studienævnet understreger i denne sammenhæng dog, at man med fordel 
kan undersøge muligheden for en hytte, der ligger tættere på Odense, for 
derved at kunne mindske en del af udgiften.  
 
Studienævnet påpeger herudover, at studiestartsprogrammet for 2023 skal 
være mindre intensivt end i 2022 samt at sidefagsstuderende skal være 
mere inkluderet fra starten af.  
Derudover vil studieleder understrege for de kommende tutorer, at der ikke 
skal alkohol involveret i studiestarten, samt forslå at der med fordel kan ind-
lægges pauser i løbet af dagen, hvor de nyligt optagne studerende kan tale 
med hinanden og bygge på deres relationer.   

5.c Studienævnsmøder i Efteråret 2023 
16. august 
20. september 
11. oktober 
15. november 
13. december  

6. Sager til behandling: Undervisning 
6.a Valgfag i efteråret 2023 

Studienævnet har få sproglige rettelser til to af fagbeskrivelserne og god-
kender herefter alle tre fagbeskrivelser.   

6.b Vejledninger til akademisk skrivning og analyser 
Sara indleder punktet med at præsentere studienævnet for baggrunden for 
disse vejledninger. Fagkollegiet for Medievidenskab har oplevet en usikkerhed 
blandt studerende i forhold til akademisk skrivning og har derfor udarbejdet 
disse vejledninger. 
 
Generelt bliver studienævnet enige om, at disse vejledninger med fordel kunne 
bruges som en opsamling fra skrivevejlederne på 1. semester, så de stude-
rende kan bruge dem i deres uddannelse fremadrettet. 
 
Yderligere tiltag 
Studienævnet drøfter formativ og summativ feedback, samt hvilken af disse ty-
per feedback, der er mest givende og lærende for de studerende.  
Generelt er der enighed om, at den formative feedback i teorien er bedst, da 
den er med til at forme den studerendes oplevelse og skriveproces. Derimod 
kan den formative feedback blive for abstract for nogle af de studerende, som 
dermed ville få mere ud af at modtage summativ feedback.  
 
Derudover italesættes, at der er behov for forskellige typer af feedback på for-
skellige tidspunkter af uddannelsens forløb, da der i starten af uddannelsesfor-
løbet er et større behov for formativ feedback, mens de studerende i slutningen 
af deres uddannelsesforløb får mere ud af summativ feedback, som de kan tage 
med sig videre til bachelorprojektet.   

7. Andre sager til behandling 
7.a Annuum 2023 

Studienævnet godkender en ansøgning om midler på 2.000 kr. i honorar 
ifm. Manuskriptskrivning I + II.   

8. Eventuelt 

https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2775572/items/26336212/documents/63450551
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2775572/items/26336218/documents/63450557
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2775572/items/26336217/documents/63450556
https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2775572/items/26336216/documents/63450555


 

 Side 4 

8.a. Eventuelt 
Studienævnet drøfter hvordan de studerende bedre kan blive inkluderet på ud-
dannelsen og i forbindelse med studienævnets møder. Studenterrepræsentan-
terne tilbyder at lave opslag i de relevante facebookgrupper op til studienævns-
møderne, så de studerende kan kontakte dem med eventuelle kommentarer og 
problemstillinger.   

9. Merit- og dispensationsansøgninger 
9.a Lukket: Behandling af indkomne studenteransøgninger (SAGA)  

 
Mødet sluttede 15:55 
Med venlig hilsen 
 
Hala Ajine Wandall 
Studienævnssekretær 

https://web.firstagenda.com/committees/199176/agendas/2775572/items/26336224/annotations
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